
 

 

 Recentelijk werd bekend dat de ratten terug zijn op Terschelling. We zijn als fractie van PvdA-Terschelling 
erg benieuwd of er al in beeld is hoe groot het probleem is en hoe het staat met de bestrijding hiervan. 
Hiertoe dienen wij de volgende schriftelijke vragen in.  
 
 
1. Is er ondertussen in beeld wat de omvang van de rattenpopulatie op Terschelling is? 
2. Welke maatregelen worden momenteel genomen om de rattenpopulatie te beheersen? 
3. Klopt het dat de gemeente Terschelling gebruik maakt van gif bij de rattenbestrijding? 
    Zo ja, waarom is hier voor gekozen?  
4. Is er al in beeld of de genomen maatregelen effectief zijn? 
5. In welke gebieden op Terschelling zijn de ratten gesignaleerd? 
6. Is er sprake van gezondheidsrisico’s die ratten met zich meebrengen voor de bewoners en bezoekers van 
Terschelling? 
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